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PROTOKÓŁ NR 0012.4.11.2013 
Z posiedzenia Komisji  

Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
z dnia 28 listopada 2013r. 

 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130 A. 
Czas posiedzenia: w przerwie obrad Sesji Rady Miasta  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 
Samorządu Terytorialnego oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami 
obecności. 
 

Porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Wyrażenie opinie w sprawie projektu uchwały w sprawie upoważnienia 
Przewodniczącego Rady Miasta w Jastrzębiu-Zdroju do udziały w pracach 
Śląskiego Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów. 
 

3. Zamknięcie posiedzenia.  
 

Ad. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Tadeusz Markiewicz, przewodniczący Komisji.  
 
Ad.2.  
Wyrażenie opinie w sprawie projektu uchwały w sprawie upoważnienia 
Przewodniczącego Rady Miasta w Jastrzębiu-Zdroju do udziały w 
pracach Śląskiego Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów. 

 Pan Tadeusz Markiewicz, przewodniczący Komisji odczytał projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  

Dyskusja:  

Lucyna Maryniak – radna RM  
- To jest bardzo ważne. Jeżeli możemy się wypowiedzieć. Dlatego uważam, że 
powinniśmy przystąpić do prac w tym Forum.  
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący Komisji  
- Można na Forum niektóre sprawy poruszać bezpośrednio, podjąć i wypracować 
z innymi gminami wspólne stanowisko.  
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
- Jakie konkretnie korzyści dla miasta z tym się wiążą? Samorząd wydatkuje 300 
zł na kwartał, a co z tego będzie miał? 
 
Tadeusz Sławik – Przewodniczący Rady Miasta  
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- W mojej ocenie wyjaśnienie do projektu uchwały jest wyczerpujące. Jest to 
gremium, w którym warto współuczestniczyć.  
Lucyna Maryniak – radna RM  
- Jestem za tym, by nasz przedstawiciel był w tym gremium.  
Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący Komisji  
- Przystąpienie do Forum stwarza możliwość wymiany poglądów i doświadczeń, 
oraz wypracowania wspólnego rozwiązania trudnych problemów czy spornych 
kwestii. Ile jest takich przypadków, gdy identyczny projekt uchwały raz nadzór 
odrzuca, drugi raz nie.  
Tadeusz Sławik – Przewodniczący Rady Miasta  
- Profesor Martysz bywa na tych spotkaniach. Tam są wypracowywane wspólne 
stanowiska i rozwiązania czy to w kwestiach Kolegium Odwoławczego czy 
Wojewody.  Ostatnio odbyło się spotkanie w Pawłowicach dotyczące gmin 
górniczych.  Poświęcone było problematyce ważnej dla gmin górniczych– 
zarówno w kontekście miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
oraz kierunków rozwoju dla terenów górniczych i pogórniczych, współdziałania z 
przedsiębiorstwami górniczymi i organami nadzoru górniczego.  „Forum” 
wypracowuje stanowisko, by ustawa była na korzyść samorządu.  
Pojedynczy samorząd ma trudniej. Dajmy sobie jakąś szansę.  
Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący Komisji  
- Eliminowanie się dobrowolne z takiego środowiska byłoby błędem. Czy są 
jeszcze jakieś pytania i uwagi ?? Nie widzę. Poddaje pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miasta w Jastrzębiu-
Zdroju do udziały w pracach Śląskiego Forum Przewodniczących Rad Gmin i 
Powiatów. Kto z państwa radnych jest za, kto przeciw, kto wstrzymał się od 
głosu? 
Wyniki głosowania: za: 6, przeciw: 0, wstrzymujących się:1 

 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
AD.3 
Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Komisji – Tadeusz Markiewicz podziękował radnym za udział w 
komisji i zamknął obrady.  

 

Protokołowała  
Barbara Więckowska  
 

TADEUSZ MARKIEWICZ 
Przewodniczący Komisji 
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